
 
 
 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 
 Protokoll från styrelsemöte 7 maj 2023, Nr 167 
 
Närvarande: Robin Holmqvist, Ingrid Ekstrand,  Stefan Giertz, Håkan Lindh, Ragni 

Kaiheden, Kent Tibbelin, Britt-Marie Frölén och Anette Maretics 
  
Frånvarande:  Inga 
 
 
§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
protokoll 
  
§ 2 Kommentar Robin har ansökt om investeringsstöd hos kommunen (till  
protokoll  brickläggningsmaskin).   
 
 Robin får förnyat uppdrag att kontakta hyresvärden om lokalens 

hyreshöjning från årsskiftet.  
 
 Något elstöd har inte Jonas Broberg fått, det är dock hans namn som står på 

el-fakturorna gällande klubblokalens elförbrukning.  
 
 
§ 3 Kommande Spelprogram för juni och juli är nästan klart och kommer inom kort. 
program   
 Ingrid blir ansvarig för mindre rutinerades 4-mannaserie, det är sex lag 

anmälda hittills.  
  
  Till vårtävlingen den 13 maj är det 23 par anmälda just nu. 
  
 
§ 4 Övrigt Den nya datorn installerades i lördags den 6 maj och vi får betala en 

fraktkostnad som El-Giganten inte står för.  
 
 Fem nya nycklar behöver beställas. Robin får i uppdrag att ordna detta.  
 
 Inbjudan till bridgeresa till Spanien har inkommit och sätts upp på 

anslagstavlan.  
  
 
§ 5 Ekonomi Ekonomin är fortsatt stabil.  
 
 
§ 6 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 4 juni 2023 klockan 16.00. Förslag på 

extra styrelsemöte den 12 augusti.  
 
 
 
 ……………………………. …………………………. 
 Robin Holmqvist  Anette Maretics 
 Ordförande   Sekreterare 


